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Zapytanie

W imieniu mieszkańców ul. Podwalnej, zwracam się z prośbą o zamontowanie dwóch koszy
na odpady komunalne. Mieszkańcy zgłaszają, że na tej ulicy nie ma żadnego kosza. Sami od siebie 
stawiają worki na odpady, aby osoby spacerujące nie zaśmiecali ulicy.

Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej prośby.

Ps. W załączeniu przesyłam zdjęcie przekazane przez mieszkańca tej ulicy.

Z poważaniem
Jolanta Ptaś


